
有關《認可水喉產品》銷售商註冊名單，請瀏覽

https://www.wsd.gov.hk/tc/plumbing-engineering/pipes-and-
fittings-to-be-used-in-inside-service-or/voluntary-ga-shop-
scheme/list-of-registered-ga-product-shop/index.html

For the List of Registered GA Product Shop, please visit

https://www.wsd.gov.hk/en/plumbing-engineering/pipes-and-
fittings-to-be-used-in-inside-service-or/voluntary-ga-shop-
scheme/list-of-registered-ga-product-shop/index.html

有關更多自願性參與「《認可水喉產品》銷售商」計劃的資料，請
瀏覽

https://www.wsd.gov.hk/tc/plumbing-engineering/pipes-and-
fittings-to-be-used-in-inside-service-or/voluntary-ga-shop-
scheme/index.html

For more information on Voluntary GA Product Shop Scheme, 
please visit 

https://www.wsd.gov.hk/en/plumbing-engineering/pipes-and-
fittings-to-be-used-in-inside-service-or/voluntary-ga-shop-
scheme/index.html

市民可透過水務署網頁上的《認可水喉產品》銷售商註冊名單及
張貼在店內顯眼位置的「《認可水喉產品》銷售商」標籤，識別
不同類別具相當數量《一般認可》水喉產品銷售的「《認可水喉
產品》銷售商」。在「《認可水喉產品》銷售商」內，市民可透
過貼在包裝盒或店鋪展示櫃台上的「產品標籤」，識別《一般認
可》水喉產品。市民亦可利用智能電話掃描標籤上的二維碼，查
閱更多產品資料，例如生產地及批核有效期等。市民可以正式銷
售收據上的《一般認可》參考編號，分別所購買的《一般認可》
水喉產品。

The public can identify GA Product Shop with significant number of GA products for 
different categories of GA products on sale by list of registered GA Product Shop in 
WSD website and the GA Product Shop Label affixed at prominent location of shop. 
In GA Product Shop, the public can identify GA plumbing products by GA labels 

affixed on GA product package or display counter of GA product at shops. The public can also scan the QR code on the label by 
a smartphone for retrieval of useful information about the product such as its country of origin and GA expiry date. The public 
can distinguish the purchased GA plumbing product by the GA Reference Numbers on official sale receipts.

Search for Water Supply Pipes 
and Fittings with Valid General 
Acceptance Status

GA Expiry Date

Country of Origin

Quality Assurance Details

Brand

Manufacturer

二維碼 QR Code

產品牌子 Brand 型號 Model

無
鉛

有效日期：
DD-MM-YY

(A) 閥門
Valves

(B) 喉管及喉管配件
Pipes and Pipe Fittings

(D) 焊接物料
Soldering/

Brazing Materials

無
鉛

(C) 水龍頭
Taps and Mixers

「《認可水喉產品》銷售商」標籤例子
 包含A, B, C及D類

An example of GA Product Shop Label
covering Category A, B, C & D

「產品標籤」GA Label

無
鉛

發票 INVOICE
項目 Item 數量 Qty 價錢 Price

洗手盆水龍頭
Wash Basin Water Tap
型號Model：Model#1
牌子Brand：Brand#1
C20189999

1 $XXX

在選購水喉產品時，市民可以選購獲得水務署《一般認可》資格的
水喉產品，以確保食水安全。為了使公眾認識及方便購買《一般認可》
水喉產品，市民可以到註冊「《認可水喉產品》銷售商」選購
《一般認可》水喉產品。

When making choices of plumbing product, the public could choose plumbing 
products approved by the General Acceptance (GA) system of the Water Supplies 
Department (WSD) to ensure drinking water safety. To facilitate understanding 
and purchase of GA plumbing products by the general public, the public could 
visit registered GA Product Shop for purchasing GA plumbing products.

「《認可水喉產品》銷售商」標籤的水喉產品類別
 Category/categories of plumbing products in GA Product Shop Label

  正式銷售收據上的《一般認可》參考編號
 GA Reference Numbers on official sale receipt

熱線 Hotline: 2824 5000 電郵 Email: wsdinfo@wsd.gov.hk

Voluntary GA Product Shop Scheme


